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Geachte meneer van Schaik,

Op 24 januari heeft uw fractie op grond van artikel 42 van de Organisatieverordening 
schriftelijke vragen gesteld inzake krantenartikel ‘’Komst Johan Cruyff Court in 
Barneveld onzeker’’.

De beantwoording op deze vragen is al volgt. 

Raadsvragen:

1. Waarom moet de gemeenteraad in de krant lezen dat de komst van een Johan 
Cruyff Court onzeker is de ogen van het college? 
De gemeente heeft hier de krant niet zelf over ingelicht. Op het moment dat het bericht 
verschenen is in de krant waren wij nog bezig met het onderzoek.  
 
2. Waarom is de gemeenteraad niet actief door het college rechtstreeks 
geïnformeerd over de stand van zaken? 
Volgens de ingediende motie zouden wij onderzoeken of een Cruyff Court haalbaar, 
wenselijk en mogelijk is in de wijk. Het onderzoek is nu afgerond en de informatie komt 
per memo naar de raad.  
 
3. Welke verschillende betrokkenen heeft het college afgelopen periode 
gesproken? Welke haken en ogen zien deze betrokkenen? 
De gesprekken die met betrokkenen zijn gevoerd hebben op ambtelijk niveau 
plaatsgevonden. We hebben gesproken met de Johan Cruyff Foundation en Be Active 
& Creative. De uitkomst van deze gesprekken wordt verder toegelicht in de memo. 
 
4. Heeft het college met de Cruyff Foundation een gesprek gevoerd? 
We hebben ambtelijke gesprekken gevoerd met de Cruyff Foundation. 
 
5. Heeft de Cruyff Foundation alle informatie ontvangen om samen met het 
college te beoordelen of aan de eisen kan worden voldaan? Zo niet, is het 
college bereid dit als nog te doen? 
Er is informatie met elkaar gedeeld. Deze informatie hebben we verwerkt in de memo. 
 
6. Welke haken en ogen zijn er op dit moment bekend? Waarom geeft u daar 
geen duidelijk over in het krantenartikel maar wel de nodige onzekerheid?
De reden dat er geen duidelijkheid is verschaft in het krantenartikel, is omdat het 
onderzoek toen nog plaatsvond en wij eerst de raad hierover wilden inlichten. De 
haken en ogen staan beschreven in de memo. 

  

  Raadsfractie VVD
  De heer J. van Schaik
  



Blad 2 

Met vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders,

W. Wieringa J. van de Tak
secretaris burgemeester


